
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie       Sulechów, 15.03.2021 

Pan Radosław Murkowski 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

 

Znak: BR.0002.05.2021 

 

Pani Radna / Pan Radny 

Rady Miejskiej w Sulechowie  

 

Szanowni Państwo,  

Przesyłam informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

1. Reprezentowanie Rady Miejskiej w Sulechowie w następujących wydarzeniach  

i spotkaniach: 

1. W dniu 19.02.2021 roku odbyło się spotkanie radnych z mieszkańcami ulicy Anyżowej w 

sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz stanu drogi. W spotkaniu 

udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski oraz Zastępca 

Burmistrza Sulechowa Pan Marcin Górzny wraz z Małgorzatą Judzińską i Damianem 

Stachowiakiem oraz radni Pan Stanisław Kaczmar, Pan Piotr Bodnar, Pan Zbigniew Trompa, 

Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak. 

2. W dniu 19.02.2021 roku odbyło się spotkanie radnych w sprawie pisma mieszkańców ulicy 

Mickiewicza w Brzeziu k. Sulechowa dotyczącego stanu drogi. W spotkaniu udział wzięli 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski oraz Zastępca Burmistrza 

Sulechowa Pan Marcin Górzny wraz z Małgorzatą Judzińską i Damianem Stachowiakiem oraz 

radny Pan Zbigniew Trompa. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

3. W dniu 22.02.2021 roku odbyła się na wniosek Burmistrza Sulechowa Pana Wojciecha 

Sołtysa XXIV nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej w sprawie określenia stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, jeżeli właściciel nieruchomości nie wypełnia 

obowiązku zbierania odpadów w sposób selektywny.  

4. W dniu 01.03.2021 roku odbyły się uroczystości z okazji Narodowego Dnia Pamięci 

Żołnierzy Wyklętych przed Pomnikiem Chwały Oręża Polskiego. W uroczystościach Radę 

reprezentował Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski oraz radni Pan 

Stanisław Kaczmar, Pan Przemysław Mikołajczyk, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak. 

5. W dniu 02.03.2021 roku odbyło się spotkanie radnych i Burmistrza Sulechowa z 

przedstawicielami Krajowego Zasobu Nieruchomości (KZN) dotyczące Społecznej Inicjatywy 

Mieszkaniowej (SIM) oraz z przedstawicielem BGK w sprawie dofinansowania rządowego do 

budowy mieszkań komunalnych. W spotkaniu uczestniczyli Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pan Radosław Murkowski oraz radni Pan Wojciech Szefner, Pan Stanisław Kaczmar, Pani 

Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan Piotr Miszkiewicz.  

6. W dniu 03.03.2021 roku odbyło się posiedzenie Komisji Statutowej na którym radni mogli 

zgłaszać uwagi do propozycji nowego Statutu Gminy Sulechów zaproponowanego przez 

Komisję. W posiedzeniu obok członków komisji udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pan Radosław Murkowski oraz radna Elżbieta Musiałek.  

7. W dniu 08.03.2021 roku odbyło się w sali 104 Urzędu Miejskiego spotkanie z mieszkańcami 

ul. Anyżowej w Krężołach i inwestorem planującym wybudować budynki wielorodzinne. W 

spotkaniu radę reprezentował Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski 

8. W dniu 10.03.2021 odbył się pogrzeb Pana Romualda Cogiela – wieloletniego nauczyciela 

Liceum Ogólnokształcącego im. rotmistrza Witolda Pileckiego w Sulechowie, ale także 

radnego Rady Miejskiej III Kadencji z lat 1998 – 2002. W pogrzebie radę reprezentował 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski oraz radny Pan Czesław 

Grzeszyński. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

9. W dniu 12.03.2021 roku odbyło się spotkanie przewodniczących/przedstawicieli klubów 

Rady Miejskiej w Sulechowie z Burmistrzem Sulechowa w formie wideo konferencji w 

sprawach uchwał kierowanych na najbliższą sesje Rady Miejskiej. W spotkaniu udział wzięli 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa, 

Pan Stanisław Kaczmar, Pan Wojciech Szefner, Pan Sebastian Różycki, Pan Roman Rakowski 

oraz Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak. 

10. W dniu 12.03.2021 roku odbyła się wizyta radnych na działkach, na których mogłyby być 

budowane mieszkania komunalne (osiedle Piastów w Sulechowie). W spotkaniu udział wzięli  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski oraz radna Pani Krystyna 

Jagodzińska-Kochaniak. Radni obecni na spotkaniu rekomendują budowę wielorodzinnych 

bloków w tym miejscu na potrzeby mieszkańców Gminy Sulechów. 

2) Interpelacje i zapytania radnych oraz pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej 

sesji Rady Miejskiej: 

Informuję, że wszystkie interpelacje i zapytania, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym od 

Państwa Radnych zostały przekazane Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

Wszystkie Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi na nie są publikowane  

w Biuletynie Informacji Publicznej. Wszystkie pisma jakie otrzymuję są do wglądu Państwa 

Radnych w Biurze Rady Miejskiej.  

Wpłynęły następujące pisma, wnioski i interpelacje: 

1. Pismo mieszkańców ulicy Rumiankowej i Anyżowej w sprawie zmiany MPZP. Pismo 

przekazałem Państwu radnym. Do Pana Burmistrza zwróciłem się o stanowisko w tej sprawie. 

2. Pismo mieszkanki Sulechowa w sprawie uchwalenia Zielonego Budżetu. Pismo przekazałem 

państwu radnym. 

3. Interpelacja radnej Krystyny Jagodzińskiej-Kochaniak w sprawie zapisów uchwał rady. 

Interpelację przekazałem Panu Burmistrzowi w celu udzielenia odpowiedzi. Odpowiedź 

przekazałem Pani Radnej. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

4. Do wiadomości otrzymaliśmy pismo mieszkańców ulicy Sienkiewicza w sprawie remontu 

nawierzchni ulicy. Pismo przekazałem Państwu radnym i udzieliłem na nie odpowiedzi po 

odbyciu wizyty na miejscu.  

5. Do wiadomości otrzymaliśmy pismo mieszkańców Okunina w sprawie montażu oświetlenia 

ulicznego. Pismo przekazałem Państwu radnym. Odpowiedź jakiej udzielił mieszkańcom Pan 

Burmistrz także przekazałem Państwu radnym. 

6. Interpelacja radnego Wojciecha Szefnera w sprawie częstotliwości odbioru odpadów. 

Interpelację przekazałem Panu Burmistrzowi w celu udzielenia odpowiedzi. Odpowiedź 

przekazałem Panu Radnemu. 

7. Petycja Pani Teresy Garland w sprawie referendum ludowego. Petycję przekazałem Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

8. Do wiadomości otrzymaliśmy wytyczne Stowarzyszenia Zwierzęta w potrzebie dotyczące 

uchwalania programów opieki nad zwierzętami. Wytyczne przekazałem Państwu radnym. 

9. Wniosek mieszkańców ulic Anyżowej i Rumiankowej o ujęcie zadań w budżecie gminy. 

Wniosek przekazałem Państwu radnym i Panu Burmistrzowi z prośbą o zajęcie stanowiska. 

10. Pismo mieszkańców ulicy Jana Pawła II w sprawie remontu podwórza. Pismo przekazałem 

Państwu radnym i Panu Burmistrzowi z prośbą o zajęcie stanowiska. 

11. Zapytanie radnego Jana Rerusa w sprawie gospodarki odpadami komunalnymi. Zapytanie 

przekazałem Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

12. Petycja Pani Teresy Garland w sprawie poparcia rządu tymczasowego. Petycję przekazałem 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

13. Pismo Wojewody Lubuskiego w sprawie możliwego naruszenia ustawowego zakazu 

łączenia mandatu radnego z sprawowaniem pewnych funkcji przez radnego Wojciecha 

Szefnera. W tej sprawie przekazałem Państwu radnym także pismo Burmistrza Sulechowa oraz 

Zarządu Koła Wędkarskiego. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

14. Interpelacja radnego Zbigniewa Trompy w sprawie reorganizacji skrzyżowania ulic 

Gajowej, Warszawskiej i drogi nr 3. Interpelację przekazałem Panu Burmistrzowi z prośbą o 

udzielenie odpowiedzi. Odpowiedź Burmistrza przekazałem Panu radnemu. 

15. Otrzymaliśmy opinię prawną w sprawie członkostwa radnych w komisjach powoływanych 

przez Burmistrza w celu dokonania wyboru dyrektorów jednostek oświatowych prowadzonych 

przez gminę. Opinię tę przekazałem Państwu radnym, jednocześnie zwróciłem się do 

Ministerstwa Edukacji Narodowej o opinię w tej sprawie. 

16. Pocztą elektroniczną otrzymaliśmy informację mieszkańców okolic Parku Sulecha na temat 

zakłócania spokoju w tym miejscu w godzinach nocnych. Informację przekazałem Państwu 

radnym. 

17. Zapytanie radnego Przemysława Mikołajczyka w sprawie systemu informującego 

mieszkańców w kwestiach gospodarki odpadami. Zapytanie przekazałem Panu Burmistrzowi 

w celu udzielenia odpowiedzi.  

 

 

 

               Z poważaniem 

                

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie 

               Pan Radosław Murkowski 


